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ACTA DE LA SESSIč DEL PLE DE LôAJUNTAMENT
DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: sessi· ordin¨ria
Data: 14 de gener de 2021
Convocat¸ria: primera
Horari: de les 20 hores a les 21.44 hores
Format: sessi· telem¨tica

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi, quarta tinenta dôalcalde, (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Maria Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Nat¨lia Navarro i Sastre, regidora (ERC-AM)
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sra. Annamaria Mercader i Sais, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sr. Josep Surroca i Bassa, regidor (CUP)
Sra. Deborah Aguilar i Cabello, regidora (CUP)
Sr. Jordi Cordon i Pulido, regidor (CambTE)
Sra. Alexandra Pibernat i Busquets, regidora (LôEST-TE)
Sr. Pere Cuadros i Dilla, regidor (Cs)
Sr. Jordi Estrag· i Castell·, interventor accidental
Sr. Pere Serrano i Mart²n, secretari

Comprovat que el qu¸rum dels assistents compleix all¸ que estableix lôarticle 98.c) del
Decret legislatiu 2/2003, de 28 dôabril, pel qual sôaprova el Text ref·s de la Llei municipal i de
r¯gim local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessi·, declarada p¼blica, per tractar els
assumptes inclosos en lôordre del dia de la convocat¸ria:
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A) Part resolutiva

1. Lectura i aprovaci· de lôacta de la sessi· ordin¨ria del 17 de desembre de 2020.

2. Daci· de comptes del nomenament, per m¨xima urg¯ncia, de la Sra. J. C. i T., en

la categoria dôadministrativa, en r¯gim de funcion¨ria interina. // Exp. D108.1-

35/2020 (Secretaria).

3. Assumptes urgents

B) Part de control

4. Daci· de comptes dels decrets de lôAlcaldia i de les regidories delegades del
n¼mero 3990 al n¼mero 4699, de 16 de novembre de 2020 al 15 de desembre de
2020.  

5. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A) PART RESOLUTIVA

1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ORDINêRIA DEL 17 DE

DESEMBRE DE 2020. 

Dôacord amb el que disposa lôarticle 91.1 del Reglament dôorganitzaci·, funcionament i

r¯gim jur²dic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de

novembre, el Sr. Alcalde cedeix la paraula al secretari, perqu¯ pregunti si algun membre de

la corporaci· vol formular alguna observaci· sobre les actes de la sessi· ordin¨ria anterior,

que data del 17 de desembre de 2020 i que sôha distribuµt conjuntament amb la

convocat¸ria. 
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Intervencions:

La Sra.  Mercader anuncia que ahir que els grups municipals de JxCAT-JUNTS, CUP,

CambTE i LôEST van presentar per escrit una esmena del ple (RE: 482/2021, de 13 de

gener) i voldria saber si sôaccepten. 

El Sr. Alcalde diu que sôho han mirat i que, com a equip de govern, no hi estan dôacord.

El Sr.  Secretari pren la paraula per dir tamb® que ha rebut aquestes esmenes. Referent a

lôesmena del punt sis del ple de 17 de desembre de 2020, diu que no hi ha cap problema

per acceptar lôesmena. Referent a lôesmena del punt 9 del ple de 17 de desembre de 2020,

diu que no t® inconvenient en incorporar el text del manifest que consta en lôesmena a

lôacta. En refer¯ncia la petici· dôesmena n¼mero 3, diu que far¨ una transcripci· molt

sintetitzada afegint a lôacta que es va fer una explicaci· molt llarga de lôacci· de lôequip de

govern i que va demanar m®s respecte per aquesta acci·. En refer¯ncia a la petici·

dôesmena n¼mero 4, diu que la refer¯ncia al document visual es fa, actualment, en totes les

actes i que les transcripcions s·n succintes, ja que la videoacta ®s un document p¼blic. 

èFinalment, en refer¯ncia a lô¼ltima esmena, en refer¯ncia al punt 10 (moci· per fer

efectiva la cessi· de terreny a la Generalitat per a lôampliaci· de lôescola Portitxol), diu que

sôha fet una transcripci· literal i que no incorporar¨ a aquesta esmena. Diu que la

transcripci· literal no procedeix, i que en lôacta ja hi ha una transcripci· succinta. 

La Sra.  Mercader contesta dient que el que sôha transcrit, assegura, no ®s el que realment

es va parlar en el ple. Diu que el millor acte de transpar¯ncia ®s la transcripci· de totes les

intervencions dels regidors. 

El Sr.   Secretari diu que la redacci· de lôacta dep¯n, en tal que fedatari p¼blic,

exclusivament dôell. El senyor secretari assegura que la forma de redactar lôacta ®s

succinta i sintetitzada de les intervencions en lôaplicaci· de lôarticle 109g del reglament

dôorganitzaci· i funcionament estatal, i, per tant, no es pot pretendre la literalitat de lôacta.
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Per tant, conclou que lôacta que transcrita tal com est¨ en aquest punt. A m®s, el secretari

afegeix que lôacta ha estat redactada seguint els mateixos criteris que es porta fent en els

¼ltims anys.

La Sra. Mercader diu que, en aquest cas, votaran en contra.

El Sr. Alcalde dona el suport, en nom de tot lôequip de govern, al senyor secretari.

La Sra.  Pibernat diu que no pretenen dir al secretari de quina manera sôha redactar lôacta,

per¸ diu que, pot ser, en punts sensibles com aquest ha dôestar molt ben redactat. Diu que

no poden donar el seu vot favorable. 

El Sr.  Cordon  reitera les paraules de la Sra. Mercader i la Sra. Pibernat. El senyor regidor

solĿlicita que sôinclogui la transcripci· del punt 10. 

Dit aix¸, es sotmet lôacta citada a votaci· i aquesta queda aprovada per majoria  absoluta,

amb la seg¿ent relaci· de vots: 

Vots a favor:

- UPM-UPM.cat (Sr. Colom², Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.

Pigem)

- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)

- Cs (Sr. Cuadros)

Abstencions:

No nôhi ha.

Vots en contra:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)

- CUP (Sr. Surroca i Sra. Aguilar)

- CambTE (Sr. Cordon)

- LôEST-TE (Sr.Pibernat).
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2. DACIč DE COMPTES DEL NOMENAMENT, PER URGĈNCIA, DE LA SRA. J. C. I T., EN

LA CATEGORIA DôADMINISTRATIVA, EN RĈGIM DE FUNCIONêRIA INTERINA.// EXP.

D108.1-35/2020 (SECRETARIA).

A petici· del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissi· informativa

dôAdministraci·, Serveis generals i Serveis econ¸mics del 7 de gener de 2021, el qual es

transcriu a continuaci·: 

çDôacord amb el que disposen lôarticle 291.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 dôabril,

pel qual sôaprova el Text ref·s de la Llei municipal i de r¯gim local de Catalunya, i

lôarticle 94.3 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual sôaprova el Reglament del

personal de servei de les entitats locals, el secretari dona compte de la seg¿ent

contractaci· de personal: 

- Sra. J. C. i T., com a administrativa, en r¯gim de funcion¨ria interina, amb efectes de
16 de desembre de 2020 i fins el dia 15 de mar de 2021è. 

El Ple es dona assabentat dôaquest punt de lôordre del dia.

Intervencions:

No nôhi ha.

3. ASSUMPTES URGENTS.

No nôhi ha.
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B) PART DE CONTROL

4. DACIč DE COMPTES DELS DECRETS DE LôALCALDIA I DE LES REGIDORIES

DELEGADES DEL NĐMERO 3990 AL NĐMERO 4699, CORRESPONENTS AL

PERĉODE COMPRĈS ENTRE EL 16 DE NOVEMBRE DE 2020 AL 15 DE DESEMBRE

DE 2020. 

De conformitat amb el que estableix lôarticle 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de
novembre, pel qual sôaprova el Reglament dôorganitzaci·, funcionament i r¯gim jur²dic de
les entitats locals (ROF), el Sr. Alcalde exposa als i les membres del Ple, que han tingut a
la seva disposici· les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les
regidories delegades del n¼mero 3990 al n¼mero 4699, corresponents al per²ode compr¯s
entre el setze de novembre de dos mil vint i el quinze de desembre de dos mil vint, per tal
que les regidores i els regidors coneguin el desenvolupament de lôadministraci· municipal
als efectes de control i fiscalitzaci· dels ¸rgans previstos en lôarticle 22.1. a) de la llei
estatal 7/1985, de 2 dôabril, reguladora de les bases del r¯gim local (LRBRL). 

En relaci· amb aquestes tasques de control i fiscalitzaci· del govern municipal, es deixa
const¨ncia que les i els portaveus dels diversos grups municipals del consistori que no
formin part del govern municipal han anat rebent les actes de les juntes de govern local,
motiu pel qual no es relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del plenari. 

Intervencions:

La Sra.  Mercader, referent al decret dôalcaldia 4559/2020, sobre lôenviament de pomes al

Sr. Karlos Argui¶ano, la senyora regidora pregunta si se nôha tret algun rendiment i sôha

donat publicitat des del seu restaurant.  

èReferent a lôacta de la Junta de govern local del 30 de desembre de 2020, en el punt tres,

diu la senyora regidora, sôaprovava el conveni per la implementaci· del club de la feina. La

senyora regidora pregunta perqu¯ sôaprova, tot i que no sôha comprovat si el seu contingut

sôajusta a la legalitat, ja que no ha estat revisat. 
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èLa senyora regidora explica que en el ple de juliol de 2020, diu que va exposar que la

partida pressupost¨ria de dret dôautor ja sôhavia gastat en tres decrets, que feien un total de

nou mil quatre-cents setanta euros. La senyora regidora assegura que van preguntar com

®s que el juny es pagava aquest import i que el senyor regidor va contestar que sôhavia

pagat el segon semestre. La senyora regidora assegura que ara, en el mes de desembre,

ha vist que sôha tornat a pagar un altre import, fent refer¯ncia a la mateixa partida, ja

exhaurida. La senyora regidora pregunta dôon venen aquests imports si en el ple de juliol ja

sôhavia pagat el segon semestre. 

El Sr.  Alcalde  respon, referent al tema de les caixes de pomes, que amb la cooperativa va

sortir la idea de que com som un dels municipis que t® m®s pomes, va decidir enviar

aquestes caixes regalades per çPoma de Gironaè al Sr. Argui¶ano i que el van convidar a

visitar el municipi. 

èEn relaci· al conveni, el Sr. Alcalde diu que s² que hi havia informes dels habilitats del

Consell Comarcal del Baix Empord¨, tot i que no es va fer lôinforme del secretari municipal.

Diu que consideren que ®s un conveni b¨sic i previst en el mateix conveni que es pugui

renovar. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde, afegeix que ®s el mateix conveni de cada any i que

no hi ha res de nou. 

El Sr. Martinoy, regidor d'Hisenda, en refer¯ncia a la pregunta sobre els drets dôautor, diu

que es paga per acte fet. Diu que el çsegon semestreè era de 2019 i que ara sôest¨ pagant

el primer semestre de 2020. 

5. PRECS I PREGUNTES

La Sra.  Pibernat diu que en el passeig Mar²tim, de lôEstartit, hi ha edificis als quals seôls hi

va posar multes per manca de salubritat. Diu que els edificis estan en un estat que deixa

molt a desitjar. La senyora regidora pregunta si sôhan fet m®s requeriments. 
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èLa senyora regidora diu que ha sortit una l²nia de fons europeus que sôhi pot accedir per

p¼blic i privat. Diu que hi ha zones que hi estan treballant. En aquest sentit, pregunta si en

tenen const¨ncia i que, si ®s aix², si tenen plantejada alguna l²nia de treball. Conclou que el

que resulta interessant ®s que sôhi pot obrir una l²nia de treball dôincentivar. 

èLa senyora regidora expressa el desig de con¯ixer les xifres de recaptaci· de la taxa

tur²stica, en funci· del tipus dôestabliment a nivell de recaptaci·. 

èLa senyora regidora vol saber cada quan es netegen les zones de jocs infantils.

èLa senyora regidora, respecte a la modificaci· de cr¯dit del tres-cents quaranta mil euros

de finals dôany, pregunta quina part del fons es va traspassar a lôEntitat Municipal

Descentralitzada de lôEstartit, ja que, a dia dôavui, no ho t® clar. 

èLa senyora regidora pregunta, en vistes que lôajuntament t® la compet¯ncia en comer,

quan est¨ previst tapar amb vinils els establiments de lôEstartit. 

èLa senyora regidora diu que tamb® es va fer un v²deo de promoci· econ¸mica de

Torroella i que, ent®n, la promoci· ®s a nivell municipal. Voldria saber com ®s que no sôha

fet a lôEstartit. 

èLa senyora regidora diu que van celebrar una comissi· bilateral [entre lôAjuntament i

lôEMD de lôEstartit] i voldria saber com ®s que no ha passat la prorroga del conveni del ple. 

èLa senyora regidora diu que, respecte el projecte de sostenibilitat tur²stica, es va fer una

presentaci· de les inversions, per¸ hi ha hagut una modificaci·. Diu que no han rebut un

dossier de com estan les coses. Creu la senyora regidora que hi ha una comissi· de

seguiment i voldria saber quan es pensar crear i qui en formar¨ part. 

èLa senyora regidora diu que ha vist com en dôaltres ajuntaments sôhan aplicat

bonificacions i que, de cares lôany dos mil vint-i-u es modificaran pels establiments m®s

enll¨ dels dies de lôestat dôalarma. 

èLa senyora regidora pregunta, referent a les compensacions als concessionaris de la

platja i als industrials a les escombraries, si ja sôha fet. 
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èLa senyora regidora pregunta, referent a lôEspai Medes, si la fase en que estava ara ha

finalitzat i voldria saber quan est¨ prevista la seg¿ent fase. 

èLa senyora regidora pregunta com estan les obres de la biblioteca de lôEstartit.

èLa senyora regidora diu que el passat desembre la Generalitat de Catalunya va aprovar

les noves ¨rees de Promoci· econ¸mica i urbana i que en aquest acord es diu que caldr¨

definir ¨rees al municipi. Pregunta com est¨ aquest tema. 

èFinalment, la senyora regidora diu que la Diputaci· de Girona ha tret unes l²nies de

subvenci· i que voldrien saber si sôha demanat algun projecte pel municipi. 

El Sr. Cordon solĿlicita saber si ®s necessari fer un ple ordin¨ria i si ®s obligatori.

èEn relaci· al tema del radar, el senyor regidor diu ha vist que un dels dos radars sôha tret.

I parla de lôopacitat del tema dels radars. 

èEl senyor regidor diu que encara no hi ha a punt el reglament de Comunicaci·.

èEl senyor regidor diu, respecte en el tema de lôaigua, que ja ens han dit que ens

convocaran a una reuni·. Diu que m®s enll¨ del tema t¯cnic hi ha hagut un canvi en el

tema de la recepci· dels rebuts i les factures. Demana si sôha pogut informar el canvi de

concessionari. 

La Sra.  Bartomeus diu que sôafegeixen al prec del Sr. Cordon. Diu que no recorden un ple

buit de contingut i que el ple del mes passat va ser molt llarg. Diu que podrien haver posat

m®s punts al ple: mem¸ries, ratificacions de pr¸rrogues del ple, entre dôaltres, o daci· de

comptes dels decrets de modificaci· del pressupost. 

èEn relaci· a aquesta modificaci·, la senyora regidora pregunta al Sr. Martinoy, reduµm

despesa per la malaltia de la Covid i augmenta la despesa en uns quaranta-tres mil pel

temporal Gl¸ria. Diu que volen preguntar per les partides dôabastament i distribuci· dôaigua.

èLa senyora regidora pregunta per lôinforme de lôaigua.
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èLa senyora regidora pregunta, respecte al tema de les escombraries, si sôha calculat

lôimport de retorn de les industrials. 

èLa senyora regidora, pel que fa al radar, solĿlicita saber com est¨ el tema i recorda al

regidor que en el ple de setembre va dir que el cost dels radars seria zero. Diu que han vist

un informe de secretaria i que caldria dir si, finalment, aquest servei tindr¨ un cost. 

èLa senyora regidora pregunta al Sr. Oliver, regidor dôUrbanisme, com sôha fet la selecci·

per a la reorganitzaci· de la unitat de Territori i sostenibilitat. 

èLa senyora regidora li pregunta a la Sra. Bonada, regidora de Salut i Acci· social, com ha

anat la gesti· anual del nucli zool¸gic. Tamb® li pregunta a la senyora regidora, si hi ha un

control del pinso que es posa en les menjadores dels gats. 

èLa senyora regidora pregunta al Sr. Pigem, regidor dôEsports, si t® una previsi· de quan

es podr¨ veure i utilitzar el pavell·. 

èLa senyora regidora pregunta si, en relaci· a la queixa sobre la modificaci· de la moci· de

la cessi· dôuns terrenys a lôescola Portitxol [ple de 17 de desembre de 2020], si ha pres

alguna posici· al respecte. 

El Sr. Cuadros pregunta en quin estat est¨ la ocupaci· als habitatges del municipi.

èEl senyor regidor tamb® pregunta referent a parcs. Diu que est¨ deixat i que voldria saber

si sôarreglar¨. 

èEl senyor regidor assegura que, referent als radars, li sembla que no hi ha gaire

transpar¯ncia i que veuen que els radars es treuen sense donar explicacions. 

èEl senyor regidor li pregunta al Sr. Calvet, regidor del servei de neteja i escombraries,

com est¨ el tema de les escombraries. 
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La Sra.  Pibernat pregunta si, en el nomenament de la Sra. J. C. i T., els hi poden explicar

alguna cosa m®s sobre lôinforme desfavorable. 

èLa senyora regidora aprofita la seva intervenci· per felicitar el c¨mping Empord¨, que va

rebre el premi europeu com a millor c¨mping familiar. 

El Sr. Alcalde sôafegeix a les felicitacions.

La Sra.  Mercader diu que, referent als decrets de la partida a lôSGAE [Sociedad General

de Autores y Editores], i en refer¯ncia a lôanterior intervenci· del Sr. Martinoy, regidor

dôHisenda, en el punt anterior, diu nom®s s·n dôactuacions dôaquest any.

èEn refer¯ncia aquest tema, la senyora regidora diu que el 2019 la partida estava dotada

en dinou mil euros, i que seôn van gestionar uns quinze mil euros, per¸ aquest any,

prossegueix la senyora regidora, on sôhan anulĿlat molts dels actes previstos, pregunta com

®s que nom®s hi ha una difer¯ncia de 1.400 euros.

El Sr.  Alcalde contesta a la Sra. Pibernat que, referent al control dôedificis insalubres, sôhi

est¨ a sobre, ja que estan dôacord amb la modificaci· del dos mil sis, en que alguns edificis

es podien edificar massa. Diu que amb la regidoria de Turisme, per aquest proper estiu,

caldr¨ millorar aquesta situaci·. 

èEn relaci· a la Beach Party, el senyor alcalde assegura que hi ha un tema jur²dic que sôha

dôacabar de polir, per¸ que una vegada solucionat, es procedir¨, o b® a lôobligaci·

dôenderroc, o b® a executar per un tercer. 

èEn relaci· als fons europeus, el senyor alcalde assegura que en tenen const¨ncia i que

ho estan treballant, i tamb® ell com a president de la junta central dôusuaris del Baix Ter.

Diu que ara falta el reglament. 

èEl Sr. Alcalde diu que la pr¸rroga del conveni regulador entre lôAjuntament i lôEntitat

Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit no ha passat pel ple, diu que no sap el motiu
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i que el pr¸xim dia en parlar¨ amb lô¨rea de Secretaria i que si sôha de passar pel ple, sôhi

far¨ passar. 

èEn relaci· a la comissi· de seguiment, el senyor alcalde diu que caldr¨ fer una sessi·

inicial i que les de seguiments seran les seg¿ents. 

èEn relaci· a lôEspai Medes, el senyor alcalde diu que la seg¿ent fase lôha de contractar la

Diputaci· i que despr®s sôanir¨ a executar. 

èEl senyor alcalde diu que sôenviaran les convocat¸ries de la Junta de govern local a tots

els regidores i regidores del Ple. 

èReferent al tema dels radars, el senyor alcalde diu que es va fer una prova amb un

contracte menor, per¸ que van veure que no es podia fer aquest contracte i que es va

iniciar una licitaci·. 

èReferent al tema de lôaigua potable, el senyor alcalde diu que, en les factures de lôaigua,

hi haur¨ un canvi de marxa. Diu que aix¸ sôhavia de penjar avui per informar. Tamb® diu,

en relaci· a la factura dôabastament dôaigua potable, quan es va produir el problema de

lôavaria de la potabilitzadora, es va comprar lôaigua. 

El Sr.  Pigem,  regidor  dôEsports, assegura que aquesta setmana el pavell· ha estat

recepcionat i que, en principi, poden dir que ja es disposa del pavell·. Diu que esperen

disposar de les obres en breu. 

El Sr.  Oliver,  regidor  dôUrbanisme, diu que, en relaci· a les obres de la biblioteca de

lôEstartit, que tenen un contradictori de preus sobre el clima i que est¨ mal calculat i que els

obliga a redefinir el projecte en aquest sentit. Diu que els t¯cnics estan negociant amb

lôenginyeria per definir el nou clima.

èEn relaci· al nomenament de la nova cap dô¨rea de Territori i sostenibilitat, el senyor

regidor diu que ha sigut per enc¨rrec de funcions i que sôha fet una crida interna per donar

oportunitats a tot el personal. 
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La Sra.  Oliveras,  regidor  de  Turisme  i  Comer, diu que, respecte als edificis abandonats

al passeig, ®s un problema end¯mic. La regidora assegura que sôhan fet reunions i que

sôest¨ cercant solucions. 

èRespecte als vinils dels aparadors de Torroella, la senyora regidora diu que si no sôha fet

al nucli de lôEstartit era perqu¯ la intenci· no era posar-ho a tots els aparadors del municipi.

Diu que es tracta dôaparadors molt espec²fics, propietats de bancs o fons dôinversi· que,

segurament, no es llogaran mai. Diu que lôobjectiu dels aparadors ha estat aquests locals

que no tenen persiana i que s·n molt espec²fics. 

èLa senyora regidora parla en relaci· al v²deo promocional de comer.

èReferent al pla de sostenibilitat, la senyora regidora diu que ja ho tenen a punt i que

poden enviar el PowerpointÈ [les diapositives] de la presentaci·.

La Sra.  Navarro,  regidora  de  Medi  ambient  i  Patrimoni,  i  presidenta  de  lôOrganisme

Aut¸nom  de  Can  Quintana-Museu  de  la  Mediterr¨nia, diu sobre la subvenci· de la

Diputaci·, que aquestes convocat¸ries estan sortint, sobre medi ambient, sobre el museu

de la Mediterr¨nia, i que hi ha molts programes dôactuaci· i subvencions i que sôestan

estudiant.

La Sra.  Bonada,  regidora  de  Salut  i  dôAcci·  social, referent al pinso per les col¸nies, diu

que la intenci· ®s acabar amb la primera campanya dôordre i conviv¯ncia de les col¸nies

de gats i que contempla molts punts. La senyora regidora fa un resum dels punts de la

campanya. 

èReferent a les ocupacions irregulars, la senyora regidora assegura que sôest¨ treballant

amb el protocol intern, en apartat dôempadronaments. Diu que intentaran tenir coneixement

de tots els irregulars i posar traves a les ocupacions delinq¿encials. 

El Sr.  Martinoy,  regidor  de  Seguretat  ciutadana, diu que, referent al tema dels radars,

lôalcalde ja ho ha respost, per¸ dir que sôest¨ licitant. 
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èReferent al reglament dels mitjans de comunicaci·, el tamb® senyor regidor de

Comunicaci· diu que est¨ sortint un document de dotze p¨gines que t® molta legislaci·, i

com que hi ha coses que sôhan de polir, no sôha passat encara. Diu que lôesborrany el t®,

per¸ falta acabar de polir-ho. 

èRespecte a la modificaci· de cr¯dit, el tamb® senyor regidor dôHisenda explica el seu

contingut m®s detalladament. 

èEn refer¯ncia a les factures de lôSGAE, el Sr. Martinoy diu que es paga en funci· dels

actes i la recaptaci· i el que costes aquests actes. Diu que a mesura que arriben les

factures es paguen.

La Sra.  Font,  regidora  de  Recursos  Humans, diu que la motivaci· de lôinforme negatiu de

secretaria fa refer¯ncia a la urg¯ncia i que sempre es fa quan hi ha un nomenament

dôaquest tipus. Diu que sôha fet perqu¯ no hi ha borsa, per¸ que est¨ previst fer-ne aviat. 

La Sra.  Pibernat diu que quan demanava el tema de les subvencions de la Diputaci·, era

de lô¨rea de Promoci· econ¸mica. 

La Sra.  Navarro,  regidora  de  Medi  ambient  i  Patrimoni,  i  presidenta  de  lôOrganisme

Aut¸nom de Can Quintana-Museu de la Mediterr¨nia, assenteix.

La Sra.  Pibernat torna a interpelĿlar al Sr. Martinoy, regidor dôHisenda, en refer¯ncia a la

nova llei de les ¨rees de promoci· econ¸mica. Diu que caldria definir aquestes ¨rees. 

èLa senyora regidora tamb® fa un aclariment a la Sra. Oliveras, diu que es referia al v²deo

de comer del Montgr². 

èEn refer¯ncia al tema de vinils, la senyora regidora diu que de locals tancats i que s·n

propietats de bancs, assegura que a lôEstartit tamb® nôhi ha. 
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El Sr.  Alcalde, per tal dôaclarir aix¸, diu que la promoci· del comer sôest¨ donant suport a

lôestaci· n¨utica. 

La Sra.  Oliveras,  regidora  de  Turisme  i  Comer, diu que en el cas de lôEstartit es pot

treballar amb lôestaci· n¨utica, juntament amb lô¨rea de Comer. 

La Sra.  Bartomeus aclareix que ella no ha dit que no sôhagi dôhaver fet aquest ple, sin·

que suggeria punts que sôhi podrien haver incl¸s. 

èLa senyora regidora pregunta i els radars tindran un cost per lôajuntament.

El Sr.  Martinoy,  regidor  de  Seguretat  ciutadana, respon que de moment no ha costat res

i que no hauria de costar res. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde  i  regidor  del  servei  de  neteja, en refer¯ncia als

parcs infantils, diu que ®s la brigada qui fa di¨riament la desinfeccions dôaquest espai. 

èEl senyor regidor diu que, en refer¯ncia a les compensacions dels concessionaris de la

platja, ja es va acordar. En refer¯ncia a la compensaci· dels industrials, diu que no sôhan

mogut en cap moment de posici· i que es compensar¨ tota aquella despesa que no es va

fer i que seria un c¨lcul que es faria a primers dôany, quan es tindria la quantitat que calia

tornar. Diu que espera que la setmana que ve tot aix¸ estigui tancat. 

èEl primer tinent dôalcalde, en refer¯ncia al tema de les escombraries, diu que mantenen el

calendari, i que el mar ja hi haur¨ els informes t¯cnics. 

èEn refer¯ncia als parcs, el senyor regidor diu que els parcs es van arreglant, de mica en

mica. Referent al parc Salvador Espriu diu que fa poc el van arreglar i que en un acte de

vandalisme el va malmetre i que el tornaran a arreglar.
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I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessi·, a les 21.44 h i
per a const¨ncia dôall¸ que sôhi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta que
signa el senyor alcalde i la certifico amb la meva signatura.

DILIGĈNCIA: Es fa constar que aquesta acta va ser aprovada per MAJORIA
ABSOLUTA, en la sessi· ordin¨ria del 4 de febrer de 2021, amb els vots a favor dels
grups municipals UPM-UPM.cat (6), ERC-AM (4), CUP (2) i Cs (1), i les abstencions de
JxCAT-JUNTS (2) i CambTE (1) i LôEST-TE (1).

Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'alcalde
Jordi Colom² i Massanas

El secretari
Pere Serrano i Mart²n
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